
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 609
Hvor mange færre elbiler, forventer skatteministeriet, at der bliver solgt om år-
et frem mod 2023, hvis regeringens forslag om at sænke registreringsafgiften
bliver vedtaget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. september 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Lidegaard@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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SAU Alm.del  Spørgsmål 609
Offentligt


